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 معماری اداره کشور نیاز به اصلاح دارد

 سید امیر حسین قاضی زاده هاشمی در نشست علنی ادر 
نطق میان دستور خود گفت: اکنون همگان بر این مهم اذعان 
دارند که انقلاب اسلامی ایران، موفق ترین تجربه اسلامی 
عصر جدید در عرصه خودباوری ملت ها و مردم باوری 
نخبگان در عرصه نفی اســطوره های شکست ناپذیری 
رژیــم های طاغوتی و اربابان آنها، در عرصه شکســت 
غرور کمونیسم و سرمایه داری، ارائه مدل های کارآمد در 
پیشرفت های بزرگ کشور با حفظ مردمسالاری و دفاع از 

ارزش های اساسی است.
نماینده مردم مشهد بیان داشت: این نصرت تفضل الهی 
بوده و این تفضل ها پی در پی شــامل حال نظام مقدس 
جمهوری اسلامی بوده که آخرین آن نصرتی بزرگ بود، 
همین مسأله انتخابات و حضور حماسه آفرین مردم بود؛ 
هم ملت شریف ایران و هم مسئولان کشور در این حماسه 
سیاســی دخیل بوده و مشمول این لطف و نصرت الهی 
شدند لذا اکنون که توانستیم این حماسه را بسازیم که آثار 
این حماسه در بخش های مختلف به تدریج خود را نشان 
خواهد داد، پس باید دســت توسل به عنایت پروردگار 

گشوده و از خدای متعال سپاسگزاری کنیم.
وی  تصریح کرد: بار دیگر شور و شعور مردم فهیم مردم 
سرزمین ما حماسه آفرید و با لطف الهی سیزدهمین دوره 
انتخابات ریاست جمهوری در کمال آرامش برگزار شد و 
با وجود شــیوع بیماری کرونا و ضرورت حفظ سلامت 
آحاد جامعه، گلایه مندی مــردم از عملکرد دولتمردان 
کنونی و تبلیغات منفی رسانه های بیگانه، حضور گسترده 
و باشکوهی در پای صندوق های رأی رخ داد که باید به 
چنین مردم هوشیار و وفاداری صمیمانه تبریک گفته و در 

برابر آنها سر تعظیم فرود آورد.
قاضی زاده هاشــمی  ضمن تبریک این حضور حماسی 

و اقتدارآفرین به رهبر معظم انقلاب اسلامی که با بیانات 
هدایتگر در آستانه انتخابات، راه را بر همگان آشکار کردند، 
اذعان داشت: ضمن حمایت از رأی مردم به برگزیده ملت، 
آیت الله رئیسی تبریک گفته و از خداوند متعال برای وی 
توفیق خدمت روزافزون به ملت بزرگ ایران را خواستارم.

عضو کمیسیون فرهنگی مجلس یادآور شد: اینجانب به 
عنوان جوان ترین نامزد سیزدهمین دوره انتخابات ریاست 
جمهوری با پاسداشت فداکاری همه ایثارگران سرزمینم، 
به پشــتوانه عناصر علمی و تخصصی و به نمایندگی از 
جامعه نخبگان جوان کشور، برای ارائه گفتمانی فراتر و 
مافوق گفتمان های انتخاباتی معمول در دوره های مختلف 
و این دوره، پا به عرصه رقابت گذاشــتم و گفتمان تحول 
در نظام حکمرانی را مبتنی بر ضرورت نقش مردم در اداره 
کشور و جایگزینی نیروهای جوان به عنوان عامل پیشرو 

و پیشران تحول کشور مطرح کردم.
وی افزود: گفتمان دولت سلام، گفتمانی است که داعیه دار 
تغییر رویکردها و برنامه های عدالت محور برای اجرای 
درست و دقیق گام دوم انقلاب اسلامی و استفاده صحیح 
از همه فرصت ها بوده و معتقد است عبور از مسیر سخت 
پیش رو جز با بهره گیری از زنان و مردان جوان در عرصه 

مدیریتی میسر نیست.
قاضی زاده هاشــمی  با بیان اینکه گفتمان دولت ســلام 
گفتمانی مستقل از گفتمان های موجود در این انتخابات 
بود، عنوان کرد: بر همین اساس گروه هایی را نمایندگی می 
کرد که به دنبال گزینه ای جوان در گام دوم انقلاب بوده و 
یا ناامید از تحول بنای رأی دادن نداشتند و یا به دنبال گزینه 
ای به دور از حواشی و زد و خوردهای سیاسی می گشتند.

نماینده مردم مشهد افزود: از این رو حذف ۱۳ سال تجربه 
به عنوان نماینده مردم شریف در مجلس شورای اسلامی 

به منظور تحقق منویات ولی امر مسلمین و با روش مورد 
پسند ایشان و نه بر مبنای دعواها و بداخلاقی های معمول 
انتخاباتی؛ اولا برای ایجاد فضای رقابتی، ثانیا برای دعوت 
از سلایق مختلف و افزایش مشارکت و ثالثا برای پیشگیری 
از وسوســه خروج از انتخابات از ســوی رقبای جریان 
انقلاب و به چالش کشیدن جمهوریت نظام، رابعا آشتی 
گلایه مندان وضع موجود با صندوق رأی، خامسا اطمینان 
بخشــی به جوانان امیدوار به گفتمان سلام از نمایشی و 
پوششی بودن برنامه های تحول در نظام حکمرانی و سادسا 
احترام به رأی شورای نگهبان که به یک جوان نسل سوم 
به عنوان یک رجل سیاسی اعتماد کرده بود، با جدیت در 

عرصه رقابت انتخاباتی باقی ماندم.
وی  اضافه کرد: هرچند که از ابتدا نیز مشخص بود که رأی 
آوری گفتمانی با چنین ابعادی بی سابقه در عرصه انتخابات 
با تنگناهای همه جانبه موجود، کاری بس سخت و دور از 
ذهن است اما پیروزی ما در آن بود که در عمل نشان دهیم، 
نسل جوان کشور آنقدر توانا و قابل اعتماد است که هم می 
تواند در مقام نظریه پردازی، گفتمانی جدید برای تحول 
همه جانبه نظام اسلامی در چارچوب های اصیل آن ارائه 
دهد و هم در مقام عمل می تواند با دستانی خالی و بدون 
پشتوانه جناحی چنان در رقابت وارد شود که اعتماد همه 

را برانگیزد.
قاضی زاده هاشــمی بیان داشــت: با پایان انتخابات این 
رسالت ما نه تنها پایان نیافته بلکه از آغاز باشکوه خود چنان 
نیرویی گرفته که با توانی بیشتر، این راه دشوار و پرمانع را با 
قوت ادامه دهد از این رو خدا را شکر می کنم که توانستیم 
در عرصه انتخابات ریاســت جمهوری به عنوان فرزند 
کوچک ملت بزرگ ایران، به عنوان نسل برآمد از انقلاب 
اسلامی که کودکی خود را در پیروزی انقلاب، نوجوانی 
اش را در جنگ و جوانی اش را در علم و مهارت آموزی 

گذرانده برای آینده وطن عزیز، طرحی نو ارائه کنیم.
نماینده مردم مشهد تاکید کرد: معتقدیم انقلاب اسلامی 
ایران در مســیر تحقق آرمان های خویش، نیاز به اصلاح 
معماری اداره کشــور داشته و مدل حکمرانی و نظامات 
کشــور نه تنها توانایی رساندن انقلاب اسلامی به اهداف 
مقدس خویــش را ندارد بلکه توانایی انجام وظیفه یک 
دولت خــوب برای کاهش رنج و دلخوری مردمانش را 

نیز ندارد.
عضو کمیســیون فرهنگی مجلس شــورای اســلامی 
خاطرنشــان کرد: برای مثال زمانی که از شایسته گزینی 
ســخن می گوییــم، روش انتخاب باید تغییر کند نه تیم 
انتخاب کننده و آن نیز بر اساس قواعد کاملا روشن و پیش 
چشم ناظران بی طرف صورت گیرد. جامعه انقلابی ما به 
لطف رشد و بصیرت مردم قضاوت و اظهار نظر می کند.

ایستادهایم
مرتضی آقاتهرانی در نشست اعضای کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی 
با اساتید، نخبگان و تشکل های فرهنگی و دانشجویی مشهد که در دانشگاه آزاد اسلامی 
مشهد برگزار شداظهار کرد:  در کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی ما ابتدا 
اولویت بندی کردیم که در این چهار سال چه کارهایی انجام دهیم، چون نمی توانیم 
همه کارها را همزمان انجام دهیم. ما دو کار را باید در مجلس شورای اسلامی جدی 
دنبال کنیم؛ اول اینکه قانون را خوب بنویســیم و سپس اینکه نظارت انجام دهیم تا 
قوانین به خوبی عملیاتی و اجرا شود. وی ادامه داد: باید در برنامه ها اولویت بندی کنیم 
و صحبت های مقام معظم رهبری، خواسته ها و نیازهای مردم را مدنظر قرار دهیم. ۱۹ 
نماینده حدود ۱۵۰۰ ساعت وقت می گذارند تا قانون بنویسند، سپس کمیته تشکیل 
می دهند و آن را در کمیسیون تخصصی بررسی می کنند و ۴۵۰۰ ساعت دیگر برای آن 
وقت می گذارند. دیگر چه کار می خواهیم کنیم؟ نمی توانیم که معجزه کنیم. نباید شلوغ 

کرد، اما واقعا ایستاده ایم و در حال انجام کار هستیم .

اخبار ویژه ...

    سرویس سیاسی - نماینده مردم مشهد با بیان این که انقلاب اسلامی ایران در مسیر تحقق آرمان های خود نیاز به اصلاح معماری اداره کشور دارد 
گفت: مدل حکمرانی و نظامات کشور نه تنها توانایی رساندن انقلاب به اهداف مقدس خویش را ندارد بلکه توانایی انجام وظیفه یک دولت خوب برای 

کاهش رنج و دلخوری مردمانش راندارد. 
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آیت الله سعیدی خاطرنشان کرد: ۲۶ دستگاه متولی وضعیت فرهنگی قم هستند. برخی 
از دستگاه های فرهنگی قم به وظایف خود به  درستی عمل نمی کنند و از ارائه یک برنامه 
قابل اجرا ناکارآمد هستند، رهبر معظم انقلاب دغدغه های خود را نسبت به قم به طور 
صریح در خصوص مسائلی از جمله عفاف و حجاب، انقلابی بودن و انقلابی ماندن 
شهر قم اعلام کردند همه دستگاه های قم به خصوص بزرگان و خانواده ها و صنوف 

قم جدی وارد عمل شوند.

 احمدی نژاد گفت :در خبرها شنیدم، طرحی درست کردند که فضای مجازی را 
محدود کنند. اجازه تجمع که نمی دهید، مردم رسانه ای هم ندارند، در انتخابات هم 
که می آیند و حرفشان را با راي ندادن یا رای باطله و یا رای دادن می زنند، آن را هم 

گوش نمی کنید، حالا می خواهید فضای مجازی را هم ببندید!؟
 شما کوچکترین حقی را برای مردم قائل نیستید و بعد انتظار دارید مردم برای شما 
اعتبار قائل باشند؟ خدا برای شما اعتبار قائل باشد؟ من نمی دانم این دستگاه ذهنی و 

این معادلات از کجا آمده است؟ اینها جزو القائات شیطانی نیست.
من به شما بگویم که این طرح ها شکست خورده است. مگر می توانید با ۸۰ میلیون 
جمعیت مقابله کنید؟ این همه فیلتر کردید چه شد؟ خودتان از فیلترشکن استفاده 

می کنید و به فضاهایی می روید که خودتان فیلتر کرده اید! خنده دار است.

به دنبال رشد قیمت مسکن در مناطق میانی و شمالی پایتخت آمارها و گزارش های 
میدانی از افزایش نسبی معاملات در دو منطقه پرتراکم واقع در جنوب غرب و جنوب 
شرق تهران عمدتا با هدف خرید واحدهای زیر یک میلیارد تومان حکایت دارد؛ به 
طوری که منطقه ۱۵ از رتبه یازدهم در سال گذشته به رتبه ششم معاملات شهر تهران 

در سال جاری رسیده است.

برآوردها نشان می دهد، میزان سرمایه گذاری انجام شده در ترکیه و در سال ۲۰۲۰، 
حدودا هشــت میلیارد دلار بوده که شش برابر ایران به شمار می رود. این در حالی 
است که در ترکیه نیز میزان سرمایه گذاری خارجی حدودا ۱۵ درصد کاهش یافته 
است.سهم سرمایه گذاری خارجی در کل سرمایه ثابت ناخالص ترکیه نیز حدودا 
۳.۵ درصد است که سه درصد بیشتر از ایران است. با این وجود ترکیه نیز در مقایسه 

با عملکرد سال های گذشته خود، افتی قابل توجه را ثبت کرده است.

سخنگوی دولت در رابطه با "طرح صیانت از فضای مجازی و ساماندهی پیام 
رســان ها" گفت: توصیه من به پیشــنهاددهندگان این طرح آن است که ضمن 
توجه به واقعیت های مرتبط با فضای مجازی و فضای منفی شــکل گرفته در 
افکار عمومی، هــر تصمیمی در این  خصوص باید با هماهنگی دولت جدید 

اتخاذ شود.

ناصر ایمانی، فعال سیاسی اصولگرا، معتقد است، در انتخابات ۱۴۰۰ هر دو جناح 
سیاسی شکست خوردند و در انتخاباتی که مردم به جناح های سیاسی بی اعتنایی 
و اصولگرایان که خود را پیروز این انتخابات می دانند نیز روی بازیکن برنده شرط 
بندی کرده اند، نمی توان گفت، جناحی در این انتخابات پیروز شده است. البته این را 
هم نباید فراموش کنیم که سیدابراهیم رئیسی تأکید کرده مستقل وارد این انتخابات 
شده و از سوی دیگر، عیار اصولگرایان را در به اجماع نرسیدن آن ها در انتخابات 

شورای شهر و میزان رأی مردم به لیست آن ها می توان دید.

محســن رضایی به کم آبی خوزستان واکنش نشان داد. محسن رضایی در توئیتر 
نوشت: فریاد تشنگیِ خوزستانِ حاصلخیز، ازکم آبی، بلند است. نه تنها روستا ها بلکه 
برخی شهر ها نیز، درمضیقه اند. بجاست آقای دکتر روحانی برای رسیدگیِ فوری، 
نماینده ای به خوزستان اعزام کنند. از نهاد های انقلابی، برادران سپاهی و بسیجی ام 

می خواهم، همچون گذشته، به کمک مردم خوزستان بشتابند.

رئیس مرکز اطلاع رســانی ســتاد اجرایی فرمان امام با رد برخی گمانه زنی ها در 
مورد عضویت ریاست این ستاد در کابینه دولت آینده تاکید کرد، دکتر مخبر با تمام 
توان پیگیر پروژه های ستاد مخصوصا در موضوع مقابله با کروناست. در یادداشت 
توئیتری حجت نیکی ملکی آمده اســت: جلسه چند روز قبل دکتر مخبر و دکتر 
جهانگیری ارتباطی به دولت آینده و گمانه زنی های رسانه ای برای نقش دکتر مخبر 
در آن نداشته و برای پیگیری پروژه های ستاد اجرایی در شورای اقتصاد بوده ایشان 
بر خلاف برخی ادعا ها با تمام توان پیگیر پروژه های ستاد مخصوصا در موضوع 

مقابله با کرونا هستند.

نحوه هزینه یک میلیارد یورو برای 
مبارزه با کرونا بررسی می شود

سخنگوی کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

سرویس سیاسی- سخنگوی کمیسیون برنامه و بودجه مجلس اعلام کرد که اعضای 
این کمیسیون دیوان محاسبات کل کشور را مأمور کرد که گزارشی درباره نحوه هزینه 
کرد یک میلیارد یورو از محل صندوق توسعه ملی را تدوین و گزارش آن را ارائه دهد. 
»محمدمهدی مفتح« در توضیح نشست کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس 
به خبرنگاران گفت: در این نشست درخواست تحقیق و تفحص از نحوه اختصاص 
و هزینه کرد مبلغ یک میلیارد یورو از محل صندوق توسعه ملی برای مبارزه با بیماری 
کرونا با حضور معاون توسعه وزارت بهداشت، کارشناسان سازمان برنامه و بودجه و 

دیوان محاسبات و نمایندگان درخواست کننده، بررسی شد.
ســخنگوی کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی افزود: رهبر معظم 
انقلاب در ابتدای شــیوع کرونا با توجه به ضرورت مقابله ســریع با این بیماری با 
تایید درخواســت وزارت بهداشت، اجازه برداشت یک میلیارد یورو از صندوق 
توسعه ملی را صادر کردند. البته طی این مدت برخی از جمله تعدادی از نمایندگان 
نسبت به نحوه هزینه کرد این مبلغ انتقاداتی داشتند که در که امروز مسئولان حاضر 

توضیحاتی را ارائه کردند.
وی ادامه داد: بعد از استماع اظهارات نمایندگان درخواست کننده تحقیق و تفحص 
و دفاعیات مسوولان وزارت بهداشت و سازمان برنامه و بودجه،  کمیسیون برنامه و 
بودجه دیوان محاسبات کل کشور مأمور کرد که گزارشی درباره نحوه اختصاص و 

هزینه کرد مبلغ یک میلیارد یورو از محل صندوق توسعه تدوین کند.
مفتح خاطرنشــان کرد: بعد از ارائه گزارش دیوان محاسبات به این کمیسیون، در 
صورت عدم اقناع نمایندگان درخواســت کننده از اقدامات وزارت بهداشــت و 
سازمان برنامه و بودجه، کمیسیون برنامه و بودجه با درخواست تحقیق و تفحص 

موافقت کرده و گزارش آن را به صحن علنی مجلس ارائه خواهد شد.

در شــرایطی که دولت دوازدهم آخرین ماه ها و هفته های عمر خود را پشت 
سر می گذارد، رئیس جمعیت هلال احمر کشورمان با تصمیماتی عجیب، در 

تلاش است تا تصمیمی عجیب تر به اجرا درآورد! 
به گزارش »تابناک«، دکتر کریم همتی که فروردین ماه ســال گذشــته و پس 
از گذشــت دوره ای طولانی از نابسامانی در جمعیت هلال احمر کشورمان، 
با حکم رییس جمهور رســما با وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
خداحافظی کرده و بر صندلی ریاست جمعیت هلال احمر کشورمان نشست؛ 
اما مدتی است با برخی اقدامات عجیب، موجبات شگفتی بسیاری را فراهم 

آورده و عزمش را برای شگفتی بزرگتری جزم کرده است.
از جمله نخستین تصمیمات عجیب وی، صدور حکم ماموریت خارج کشور 
برای »م. م«، یکی از مدیران جمعیت هلال احمر در یکی از شــهر های غربی 
کشورمان است که اگر بدانیم با همتی نسبت سببی دارد و باجناق وی است، 
عجیب به نظر می رسد، اما عجیب تر آنجاست که بدانیم این فرد با نزدیک به 
۳۲ سال سابقه کاری، در آستانه بازنشستگی است، حال آنکه حکم ماموریت 

صادره برای وی، سه ساله است!
ماجرا زمانی شگفت آورتر می شود که بدانیم تحصیلات این فرد هم ارتباطی 
با ماموریت وی ندارد و از آن مهم تر، مقصد وی کشور امارات متحده عربی 
در آن ســوی خلیج فارس اســت، در حالی که این فرد اساسا به زبان عربی و 
حتی انگلیسی آشنایی ندارد. نکاتی به غایت عجیب که موجب می شود، این 
ســوال پیش روی شــنونده قرارگیرد که هدف از این ماموریت سه ساله و پر 

هزینه چیست؟
 اما بشنوید از اقدام دیگر رییس جمعیت هلال احمر کشورمان که بر خلاف 
نمونــه قبلی، عزل یکی از معاونان چندماهه اش اســت. اقدامی که منجر به 
اعتراض نمایندگان اســتان اصفهان شد و نتیجه شگفت آور دیگری رقم زد؛ 
اعزام فرد معزول به امارات متحده عربی، در حالی که این فرد پزشک عمومی 
است و مرکز پزشکی هلال احمر کشورمان در همسایه آن سوی خلیج فارس 
به شدت نیازمند پزشکان متخصص و فوق تخصص است نه پزشک عمومی.

اما دلیل توجه وافر همتی به امارات چیســت؟ احتمالا از شــنیدن پاسخ این 
سوال شــگفت زده خواهید شد، چون مســتندات حکایت از تلاش رییس 
جمعیت هلال احمر کشورمان برای دریافت اقامت این کشور را دارد؛ آن هم 
در شــرایطی که از جمله مصوبات و مقررات وضع شده توسط شورای عالی 
امنیت ملی کشــورمان، عدم به کارگیری مدیرانی است که اقامت کشور های 
دیگر را دارند. مدیرانی مانند همتی که قرار است به زودی راهی امارات متحده 

عربی شود تا امور اقامتی اش را به فرجام برساند!
مدیری که بعد از کش و قوس های فراوان جانشــین دکتر پیوندی شــده که 
هنوز پرونده تخلفاتش در جمعیت هلال احمر کشــورمان فرجام نیافته، اما 
بی توجه به این پرونده و حساســیت هایی که به دنبال داشــت و هنوز تمامی 
نیافته، مقدمات سفری عجیب به امارات را تدارک می بیند؛ آن هم در حالی که 
ظاهرا نماینده ای از مجلس هم وی را همراهی خواهد کرد! تدارکاتی که شامل 
صدور قریب الوقوع حکم ماموریت امارات برای نماینده سابق و بازمانده از 

عضویت در شورای شهر تهران در انتخابات هم می شود!

نـکته ...

رئیس جمعیت هلال احمر به دنبال
 اخذ اقامت »امارات متحده عربی«! 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

حفظ نیروهای کارآمد در بدنه 
اجرایی کشور اولویت دولت باشد

سرویس سیاسی - عضــو کمیســیون برنامه، بودجه و 
محاسبات مجلس گفت: حفظ نیروهای کارآمد و توانمند 
در بدنه اجرایی کشــور در اولویت دولت سیزدهم قرار 

گیرد. 
مهرداد گودرزوندچگینی در جلسه علنی مجلس شورای 
اســلامی در نطق میان دســتور خود ضمن قدردانی از 
حضور حماســی مردم ایران اســلامی در انتخابات ۲۸ 
خرداد و تبریک به ســید ابراهیم رییسی گفت: امید است 
دولت جدید با همان رویه ای که در ابتدای ورودشــان به 
صحنه انتخابات داشتند و اعلام کردند مستقل هستند و 
باتوجه به شخصیت ایشــان که فراتر از چارچوب های 
جناح بندی های مرســوم کشور است، در انتخاب کابینه 
تحت فشارهای منفعت طلبان و فرصت طلبان انتخابات 

قرار نگیرد.
نماینده مردم رودبار در مجلس خطاب به رییسی اظهار کرد: 
رای به شما، رای  به شخصیت، کارآمدی در سوابق کاری، 
اعتماد رهبر معظم انقلاب در انتصابات متعدد، فسادستیزی، 

استقلال رای و فراجناحی بودن شما بوده است.

گودرزوندچگینی اضافه کرد: انتظار می رود کابینه ای شما، 
کابینه ای کارآمد، انقلابی، مجرب و متخصص، جهادی و 
با روحیه تلاش مضاعف برای جبران عقب ماندگی های 
برنامه توســعه کشور باشد، کابینه ای که شرایط کشور را 
درک کند و استفاده از منابع سرشار داخلی و تعامل با سایر 
کشورها را براساس اصل عزت و رعایت حقوق را در پیش 
گیرد. تقویت و حفظ نیروهای کارآمد و توانمند در بدنه 

اجرایی کشور باید در اولویت قرار گیرد.
وی عنوان کرد: تیم اقتصادی شــما، موتور محرک دولت 
در اجرا است که مستقیما با معیشت مردم سر و کار دارد. 
انتخاب این تیم از میان نخبگان مهمترین وظیفه در پاسخ به 
اعتماد مردم در انتخابات است. معوقاتی که مردم در زمینه 
معیشــت دارند، می تواند در یک دوره چهارساله، امید به 

حضور در انتخابات دوره بعد را پررنگ کند.
عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس شورای 
اسلامی ادامه داد: امیدوارم خدایی ناکرده با اطلاعات ناقص 
و جهت گیری ناصواب عده ای فرصت طلب و انقلابی نما، 
زمینه حذف نیروهای کارآمد و متخصص را به نفوذی ها و 
کسانی که در طول خدمتشان شکست های متعدد عشقی 
داشــتند، ندهید. انتظار می رود مبنای مدیران اجرایی را 

احکام انتخاباتی برای عده ای خاص قرار نگیرد.
گودرزوندچگینی گفت: شنیده می شود عده ای در حال 
تیم سازی خود هستند که هیچ نقشی در انتخابات نداشته 
و هیچ وقت در میان مردم نبودند. رشد و بالندگی کشور 

وابسته به استفاده از سرمایه ملی انسانی است.
وی خاطرنشان کرد: استان گیلان سرشار از منابع انسانی 
است، امیدوارم در کابینه دولت سیزدهم حداقل ۲-۳ وزیر 
گیلانی دیده شود و از اعتماد مردم به خوبی استفاده شود. 
امیدوارم نمایندگان مجلس شورای اسلامی، فرمایشات 
رهبر انقلاب را نصب العین قرار دهند و در فکر و تلاش 
برای رفتن به دولت نباشند و وظیفه خطیر نمایندگی را در 

مجلس با عشق و علاقه ادامه دهند.
نماینده مردم رودبار در مجلس درخصوص مشــکلات 
حــوزه انتخابیه خــود در تذکر به وزیر نیــرو، ادامه داد: 
درخواست دارم به وضعیت شبکه آب و فاضلاب رودبار 
توجه ویژه ای شود، بسیاری از روستاها با مشکلات بی آبی 

و کم آبی روبرو هستند و با تانکر به آنها آبرسانی می شود.
گودرزوندچگینی در تذکری به وزیر راه و شهرســازی، 
افزود: تقاضا دارم راه های روستایی شهرستان رودبار مورد 
توجه قرار بگیرد چرا که در وضعیت خوبی قرار ندارند. 
همچنین از وزارت صنعت تقاضا دارم نســبت به فعال 

سازی معدن سنگرود توجه ویژه داشته باشند.
وی خاطرنشان کرد: از مسئولان مجموعه گنجه رودبار که 
سرمایه کشور در آنجا راکد مانده از صندوق بازنشستگی 
کشوری و ستاد اجرایی فرمان امام )ره( تقاضا دارم به این 
موضوع رسیدگی کنند. از مسئولین منابع طبیعی هم تقاضا 
دارم روستاییان را به دلیل مشاغلشان تحت فشار قرار ندهند 

و به مشکلات دامداران توجه شود.

عزت الله یوسفیان ملا فعال سیاسی: 

مجلس باید به سرعت قانون انتخابات را اصلاح کند 
  ســرویس سیاسی - عــزت الله یوســفیان گفت: 
وقتی رهبری به صراحت اشــاره می کنند که با برخی 
تصمیمات شورای نگهبان موافق نیستم اما این شورا 
بر اساس قانون عمل کرد، به نحوی مشکل را در قانون 
انتخابات می دانند و ما متوجه می شویم که مشکل در 

قانون است. 
رهبر انقلاب در دو مقطع نســبت به روند بررســی 
صلاحیت ها انتقاد کردند. نخســت چند روز پیش 
از انتخابات ریاســت جمهوری که اشــاره کردند به 
بعضی از نامزدها ظلم و جفا شد و باید جبران شود و 
دوم همیــن دو روز پیش که فرموند با بعضی نظرات 
شــورای نگهبان موافق نبودم اما آنها بر اساس قانون 
عمل کردند. حالا و بعد از درخواســت ایشــان این 

پرســش به وجود می آید که راه جبران چیســت؟ و 
شــورای نگهبان چه طور می توانــد رضایت رهبر 
انقلاب را کســب کنــد؟ و آیا این مهم در گرو تغییر 

ساختار انتخابات یا اصلاح قانون انتخابات است؟
عــزت الله یوســفیان ملا، فعال سیاســی درباره این 
موضوع گفت: »همان طور که رهبر انقلاب هم اشاره 
کردند، شورای نگهبان برخلاف قانون عمل نکرد اما 
آنچه مشخص است، این است که این شورا نتوانست 
رضایت رهبر انقلاب را هم کسب کند. در اینجا یک 
مســئله مهم به وجود می آید؛ اینکــه ایراد در قانون 
انتخابات اســت. به این معنی که اجرای قانون فعلی 

می تواند مشکلاتی را به وجود آورد«.
او ادامــه داد: »مهم تریــن وظیفــه در مقطع کنونی 

برعهده مجلس شــورای اسلامی است. مجلس باید 
در کمیســیون های مختلف اعم از کمیسیون حقوقی 
و قضایی، امنیت ملی و اجتماعی به ســرعت مسئله 
انتخابات را به دقت بررســی کند و در هماهنگی با 
شــورای نگهبان نقایص قانونی را رفع کند. مجلس 
این اختیار را دارد و به نظر می رسد که شورای نگهبان 

عزم پذیرش این تغییر را داشته باشد«.
این فعال سیاســی درباره سخنان اخیر رهبر انقلاب 
بیان کرد: »وقتی رهبری به صراحت اشــاره می کنند 
که با برخی تصمیمات شورای نگهبان موافق نیستم 
اما این شــورا بر اســاس قانون عمل کرد، به نحوی 
مشــکل را در قانون انتخابــات می دانند و ما متوجه 
می شویم که مشکل در قانون است. واقعیت این است 

که اصلا امکان بررســی صلاحیت ها در شرایطی که 
نامزدها چهل روز مانده به انتخابات ثبت نام می کنند، 
وجــود ندارد. در همین مدت بایــد از چهار مرجع 
اســتعلام شــود. حالا می گوییم یکی از مراجع که 
دادگستری اســت بر اساس سابقه موجود افراد نظر 
می دهد که سوءپیشــنیه ای دارند یا نه که کار سختی 
نیست اما استعلام از سه مرجع دیگر سخت و زمان بر 
اســت. جبران ظلم از نامزدهایی که به آنها جفا شــد 
فقط با اصلاح قانون انتخابات میســر است و تردید 
نکنیــد اگر این قانون به همین شــکل موجود باقی 
بمانــد، در انتخابات مجلــس دوازدهم و انتخابات 
ریاست جمهوری چهاردهم هم همین مشکلات را 

خواهیم داشت«.
او درباره ردصلاحیت شــدگان در دو انتخابات اخیر 
ریاست جمهوری و شوراها اظهار کرد: »در انتخابات 
ریاســت جمهوری که دیدیم چه میــزان از نامزدها 
ردصلاحیت شــدند و در انتخابات شوراها هم من 

اطلاع دارم که در یازده روســتا از یک شــهر به دلیل 
آنکه تمام نامزدها ردصلاحیت شدند، اصلا انتخابات 
برگزار نشد. باید بر اساس قانون جلوی این میزان از 

ردصلاحیت ها گرفته شود«.
یوســفیان ملا در پایان درباره اظهــارات اخیر علی 
یونســی مبنی بر اینکه نهادهای امنیتی صرفا باید به 
ارائــه اطلاعات کفایت کنند و نباید تحلیل خود را به 
شورای نگهبان ارائه دهند، گفت: »آقای یونسی وزیر 
اطلاعات این کشــور بوده است و سخنانش درست 
اســت و نهادهای چهارگانه صرفا باید اطلاعات در 
اختیار شورای نگهبان بدهند و این شوراست که باید 
تصمیم گیری کند. افزون بر این گزارش هایی هم که به 
شورای نگهبان می رسد باید قابل استناد باشد و نباید 
هر گزارش و اطلاعاتی مبنای تصمیم گیری شورای 
نگهبــان قرار گیرد. با ایــن همه باز هم تأکید می کنم 
کــه اصلاح همه اینها در گرو اصلاح قانون انتخابات 

است«.


